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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe fájt nekünk a miniszterelnök bécsi 
kiruccanása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az azonnali.hu tudósítása szerint a miniszterelnök július 28-i bécsi látogatása során félórás 
négyszemközti tárgyaláson vett részt az osztrák kancellárral, majd a két delegáció ugyancsak 
félórás plenáris tárgyalást folytatott, amit rövid sajtótájékoztató követett.
 
Nehezen érthető ennek fényében, hogy egy alig félórás tárgyaláson miért volt szükség négy 
miniszterre és két államtitkárra, és miért kellett őket a tudósítások szerint több mint harminc fős 
stábnak kísérnie. Az sem világos, hogy a 11-kor kezdődött programhoz miért kellett az éjszakát 
Bécsben tölteni, és ha már ott töltötték, miért kellett e célra Bécs legdrágább luxus szállodáját, a 
Bristolt kinézni.   
 
Kérdezem ezért miniszter urat:
 

1. Mennyibe került nekünk, adófizetőknek a miniszterelnök bécsi rongyrázása?
2. Hajlandóak-e az erről szóló számlákat nyilvánosságra hozni?

 
 
Budapest, 2022. augusztus 3.
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